
IZ POBRATENE BILEČE

Letos bo minilo 40 let od
nastanka revolucionarne
pesmi Bilečaaka. Zato so dali
Bilečani pobudo. da bi Mle
svečanosti revolucionarnih
pesmi tudi letos v Bileči.
Poleg že ustaljenih manife-
stadj, ki so potekale skozi vse
leto, so predvidene še neka-
tere novosti. Tako so predla-
gali, da bi organizirali simpo-
zij o umetnosti v revoluciji,
priredili pa bi tudi razstavo
sKk IMoše Pijadeja, Djordja
Andrejeviča in drugih, ki so
bili zaprti v tamkajšnjent ta-
borišču. Predlagali so tudi, da
bi bile te sve£anosti vsako
peto leto v Bileči, kerje vsaka
petletnica tudi obletnica Bile-
čanke.

•

Na skupni seji vseh zborov
občinske skupščine je bila
sprejeta resolucija o politiki
uresničevanja družbenogo-
spodarskega razvoja občine v
letu 1980. Sprejeti so bili tudi
odlok o proračunu občine,
odlok o bilanci sredstev za fi-
nanciranje splošne in skupne
porabe in odlok o davkih ob-

' čanov. Pri utrjevanju osnov-
nih ciljev in nalog družbeno-
gospodarskega razvoja so
upoštevali naloge iz družbe-
nega načrta za obdobje
1976—1980, stopnje njegove
uresničitve in ocene možnosti
razvoja v zadnjem letu tega
planskega obdobja. Glavne
naloge, ki temelje na teh
osnovah, so predvsem: pove-
čanje produktivnosti ekono-
mičnosti in akumulativnosti;
uresničevanje investicij za
gradnjo objektov posebnega
družbenega pomena za razvoj

obcine v celoti in objektov
družbenega standarda; z od-
pravo posledic elementarnih
nesreč; rast zaposlenosti in
nadaljevanje aktivnosti za
pripravo srednjeročneea na-
črta v obdobju 1981—1985.
Gledena to, da je načrtzaleto
1980 višji od skupne uresniči-
tve prejšnjih planskih let, bo
nujno storiti vse, da bodo za
njegovo uresničitev čimu-
spešnejše uporabili sredstva
iz vseh virov, da bodo spošto-
vali dogovorjene roke dogra-
titve posameznih objektov in
da bodo čimhitreje in čimbo-
lje aktivirali investicije.

•

Skupno škodo potresov v
Bileči so ocenili na 626 mili-
jonov novih din, program sa-
niranja pa poteka uspešno. V
industriji so z veliko požrtvo-
valnostjo v rekordnih rokih
usposobili posamezne poško-
dovane objekte in tako zago-
tovili najnujnejše možnosti,
da lahko proizvodnja poteka
kofikor toliko nemoteno.
Tudi vse druge dejavnosti
skušajo čimbolj normalizirati,
čeprav bo treba dodati še pre-
cej sredslev za dokončno sa-
nacijo. Do sedaj so odobrili
498 zahfevkom krajanov za
kredite v skupni višini 50 mili-
jonov, vendar potrebujejo
samo za sanacijo stanovanj-
skih objektov še najmanj 100
milijonov. Kljub vsemu pa
doseženo priča, da bodo ob še
naprejšnjem angažiranju de-
lovnih Ijudi in občanov in ob
pomoči širše družbene skup-
nosti vse težave kmalu rešili v
celoti.
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